
 

 

             

Z Á P I S 
z 11. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu konaného dne 29.11.2023         

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 29.11.2023 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: zasedací místnost - 5. patro Magistrátu města Karlovy Vary,  

 Moskevská 21, 361 20 Karlovy Vary 

 

Doba jednání: zahájení   15:10 hodin  

 zakončení  17:30 hodin 

 

Přítomni: Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, Daniela Bílá Dott. Mag. Radka Murasová, 

RNDr. Jiří Neumann, MUDr. Miloš Starý a Tomáš Nesrsta  

 

Hosté: Jan Kronika a Ing. Václav Benedikt 

 

 

 

Program:  

 

1. Schválení programu jednání 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

 

3. Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  
aktuální informace – předseda sekce KK Jan Kronika 

 

4. Správa přírodních léčivých zdrojů a kolonád, p.o.  
aktuální informace – ředitel Ing. Václav Benedikt  

 

5. Dotace na rok 2024 – přehled přijatých žádostí  

 

6. Různé 
        

 

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. 

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 



 

 

 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 10. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 25.10.2023 byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

3.       Asociace hotelů a restaurací ČR, z.s.  
Jan Kronika předložil komisi Výstup ze zasedání Karlovarské sekce Asociace Hotelů a Restaurací 

ze dne 15.11.2023, jako podnět pro jednání tohoto jednání. Tento výstup je přílohou tohoto zápisu.  

 

Projednány byly tyto body: 

 

 Omezení provozu ve Vřídelní ulici; 

 Instalace závory na komunikaci vedoucí na vyhlídku Tři kříže. 

 

Dále bylo diskutováno: 

 

 Vyhodnocení projektu "PijuPrameny" s tím, že výsledky se v této chvíli ještě vyhodnocují 

a také je v přípravách pokračování do kterého se chtějí přidat i další lázeňská města. Dále 

však zůstávají Karlovy Vary hlavním městem realizace tohoto projektu; 

 Informace  k destinační agentuře Krušnohoří, která si klade za své propojovat místní 

obyvatele a podnikatele a také turisty. Cíleně propagují a rozvíjí Krušné hory bez ohledu 

na krajské a státní hranice.  Podílí se na vylepšování infrastruktury cestovního ruchu v 

rámci nejbližších sousedů; 

 Nový ředitel Císařských lázní - výběrové řízení probíhá. 

 

 

4.       Správa přírodních léčivých zdrojů a kolonád, p.o.  
Pan inženýr Benedikt představil komisi své cíle v jeho nové funkci ředitele příspěvkové 

organizace Správa léčivých zdrojů a kolonád, jelikož stav a fungování společnosti potřebuje 

značnou péči.  

 

Uvedl, že aktuálně je potřeba především:  

 

 Cíleně investovat finanční prostředky, kterými společnost disponuje a které bude mít k 

dispozici v příštím období;   

Dokončit opravy kolonád, na kterých aktuálně probíhá i několik reklamací provedených 

oprav; 

 Vynaložit značné finanční prostředky na opravu distribuční sítě pramenů; 

 Stabilizovat počet zaměstnanců - personál není dostatečný (například na úklidu               

všech prostor kolonád pracují pouze 2 lidé); 

 Modernizace veřejných WC  v rámci lázeňského území. Dnešní doba přináší spoustu 

možností realizace moderních provozů toalet bez využití personálu, kterého není dostatek a 

toho je potřeba využít. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

5. Dotace na rok 2024 

Na dnešním jednání byly představeny všechny přijaté žádosti o dotace na rok 2024. 

Jednotlivé projekty budou projednávány na prvním lednovém konání komise.  

Na dnešním jednání komise doporučila radě města schválit dotaci subjektu, který svůj projekt 

pořádá opakovaně a letošní ročník se bude konat již 17.01.2024. 

 

Subjekt: ASOCIACE KUCHAŘŮ A CUKRÁŘŮ ČESKÉ REPUBLIKY, z.s. 

Projekt: 24. ročník soutěže Lázeňský pohárek 

Stručný popis: Gastronomická soutěž zaměřená na žáky studující tento obor 

Termín realizace: 17.01.2024 

Požadovaná výše dotace: 120 000,00 Kč 

 

Usnesení: 

Komise radě města navrhuje doporučit zastupitelstvu města podpořit tento projekt  

částkou 110 000,00 Kč. 

 

pro: 5    proti: 0   zdrželi se: 2 (pro střet zájmů Romana Mrvová a RNDr. Jiří Neumann) 

Usnesení bylo přijato. 

 

6. Různé 

V rámci tohoto bodu bylo prodiskutováno: 

 

 Informace o převodu městských knihoven pod Infocentrum města; 

 Plánovaná revitalizace Divadelního náměstí; 

 Individuální posouzení restauračních předzahrádek dle jednotlivých sektorů města. Na 

první lednové jednání pozvat ředitele KAM KV, p.o. pro bližší informace; 

 Potřeba parkovacích domů ve městě; 

 Busking v lázeňském území - členové komise se shodli, že by bylo vhodné ve větší míře 

regulovat pouliční umění, vymezit umělcům pouze pár míst a kontrolovat jaká produkce 

tam bude realizována. Vhodné by bylo ukotvení ve vyhlášce města;  

 Omezení provozu ve Vřídelní ulici a instalace závory na komunikaci vedoucí na vyhlídku 

Tři kříže – Tato  témata budou ještě obsáhleji projednány na prvním lednovém jednání a 

bude předloženo radě města usnesení. 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat 20.12.2023 od 15:00 hodin. 

 

 

 

        Romana  M r v o v á    

předsedkyně Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

Příloha: Výstup ze zasedání Karlovarské sekce Asociace Hotelů a Restaurací ze dne 15.11.2023 

 

Dne:  29.11.2023 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       


